
  

 

Askrike Segelsällskap 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte nummer 605. 
Måndagen 10 april 2025, klockan 18:00 i Klubbhuset. 

 
 
NÄRVARANDE:  
Kristina Lindstedt, ordförande (KL) 
Mats Olsson, sekreterare (MO) 
Björn Alsén, varvschef (BA) 
Fredrik Söderholm, ledamot och biträdande varvschef (FS) 
Anders Tottie, intendent (AT) 
Niklas Sundberg, klubbmästare (NS) 
Carl-Johan "Kalix" Bergström, kommunikationschef (CJB) 
 
1. MÖTETS ÖPPNADE 
Mötet öppnades av ordförande. 
 
2. DAGORDNINGENS GODKÄNNANDE. 
Dagordningen godkändes av styrelsen. 
 
3. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL 
Protokollet från föregående styrelsemöte den 10 mars godkändes.  
 
4. EKONOMIN. 
Skriftlig rapport från kassören: 
Likviditet per den 9 april: 
SEB Företagskonto 176 TSEK 
SEB Buffertsparande 505 TSEK 
SBAB Placeringskonton 3 månader 316 TSEK 
  
Vi skulle behöva uppdatera vår projektlista (blipp-system, hamnplan mm) så att kassören kan ta 
fram en likviditetsplan. Vi kan då se om vi kan avsätta mer till SBAB. Nuvarande ränta SBAB 
2,65% 
  
Debitering: 
Samtliga nya medlemmar är debiterade. 
Lidingö kommun är debiterad för elförbrukning anläggning Grönstavik. 
Vi kommer debitera elförbrukning medlemmar med elmätare enligt underlag från Anders A. 
  
Betalning: 
Samtliga förfallna fakturor avseende sommarplatser är betalda. Vi har en medlem med 
avbetalningsplan. 
Samtliga medlemmar som gjort dubbelbetalningar är reglerade utom en. 
 
 
5. EVENTUELL FÖRSÄLJNING AV BOJEKA OCH TRAILER 
Styrelsen diskuterade Hamnkaptenens förslag om att klubben ska sälja vår gamla skadade bojeka 
samt den trailer som följde med på köpet av den nya roddbåten. 



  

 

Delfrågan om försäljningen av bojekan bordlades i avvaktan på att vi ska ta reda på vad det 
kostar att laga den. 
 
Den nya trailern ska säljas vi. När vi tar upp roddbåten så kan den ställas den upp och ned på 
bockar. 
 
6. RAPPORTER 
ORDFÖRANDE: 
Staketet på Piren står ej på arrendegräns, vi lär ha 4 meter ytterligare. Folkbastu vill hyra 
markbiten av oss, men vi avböjer. Bolaget ska prata med kommunen: de vill bygga en bastu och 
har sänt planskiss till kommunen. Säger sig ha fått positiv respons från den lokala 
villaägarföreningen Kyrkvikens vänner. De vill bygga en vedeldad bastu, men utan toalett. Bastun 
ska ha vedförråd. Folkbastu är medvetna om att det är vi som dragit fram vatten och inte 
kommunen. Vi har mottaget ett prospekt med ritningar och exempel på deras tidigare bastur som 
vi lägger till handlingarna. 
 
Ordförande delade ut en ny ansvarsfördelning och gick igenom förändringarna som godkändes 
med vissa tillägg som kommer i en ny ansvarsfördelning. 
 
Anders Almén har sänt in papper angående ny pontonbrygga till kommunen som har begärt 
åtskilliga kompletteringar. 
 
SEKRETERAREN: 
Vi har besvarat en enkät från Svenska Båtunionen som handlar om mångfald, vilket i detta 
sammanhang var ålders- och könsfördelning inom segelsällskapets styrelse. 
 
KASSÖREN:  
En synpunkt på Anders förslag på nya ordningsregler. På 300-bryggan är det ibland yngre 
familjemedlemmar som övernattar i båtarna. Det är ett trevligt inslag på bryggan och gör den mer 
levande. 
 
HAMNKAPTEN: 
Samtliga båtplatser är nu uthyrda. Vi har hittills i år tagit in 24 nya medlemmar, varav 1 delägare, 9 
familjemedlemmar och 15 med båtplats. 
Vi har köpt en Y-bom och utökat 300 pontonen med ytterligare en plats. 
En ansökan om lov att lägga ut begagnad ponton vid bastun har skickats till staden. Pontonen 
ska underlätta upptagningar och sjösättning vid östra plan. 
  
VARVSCHEFERNA: 
Varvschef har sänt info inför sjösättningen. 
 
INTENDENTEN: 
Wifi-lösenord är inte bytt än. 
 
KLUBBMÄSTAREN: 
Inget att rapportera denna gång. 
 
KOMMUNIKATIONSCHEF: 
Frågan om avgiftsjustering av priset för sommarplatserna har beretts tillsammans med kassören 
och presenteras under Övriga frågor. 
 



  

 

6. ÖVRIGA FRÅGOR.  
Avgiftsjustering: 
Kalix presenterade förslaget till avgiftsjustering av sommarplatser som utarbetats tillsammans 
med kassören. 
Förslaget går ut på att allt avgiftsuttag ska baseras på platsbredden och inte något annat, vilket 
bland annat innebär att Y-bomsargifterna ska bort då den investeringen är fullt betald. Tidigare 
betalade man 282 kronor per meter och den nya avgiften, efter att Y-bomsavgifterna har tagits 
bort, blir 535 kronor per meter inklusive en höjning på 5 procent. Detta förslag hänskjutas till det 
extra årsmötet. 
 
Vårt avtal med Securitas: 
Varvschefen har gått igenom vårt avtal som säger att vi ska ha rondering 2 gånger per dygn under 
maj till oktober och dessa kan följas i appen My Securitas. Tidigare fick ordförande 
incidentrapporter men nu finns de i sagda app. 
 
Föreningen ska be om Securitas-skylt till grinden. Styrelsen diskuterade vilka som ska ha tillgång 
till våra egna kameror och vi beslutade att det är klokt att låta varvschef, hamnkapten, intendent 
och ordförande ha denna tillgång. 
 
 
7. NÄSTA MÖTE 
Nästa möte bokades till onsdagen den 14 maj kl 18:00. 
 
 
 
Vid pennan:     Justeras: 
 
 
 
Mats Olsson, sekreterare   Kristina Lindstedt 
 
 
  



  

 

Bilaga: Att-göra-lista enligt protokollet ovan 
 
Ingen ansvarig utsedd: 

• Vi skulle behöva uppdatera vår projektlista (blipp-system, hamnplan mm) 
• Nya trailern ska säljas. 
• Föreningen ska be om Securitas-skylt till grinden. 

 
Ordförande: 

• Ordförande sammanställer en ny ansvarsfördelning 
 
Kassör: 

• Vi kommer debitera elförbrukning medlemmar med elmätare enligt underlag från Anders A. 
• Samtliga medlemmar som gjort dubbelbetalningar är reglerade utom en. 

  
Intendenten: 

• Wifi-lösenord ska bytas 


